
  
 
Datum: 16 oktober 2018 
Betreft: Schriftelijke vragen over onderzoek rondweg Blokzijl 
conform artikel 39 reglement van orde 
 
Geacht college, 
 
D66 heeft vragen gesteld over het onderzoek naar een rondweg rond Blokzijl. 
Inmiddels beschikt D66 sinds 25 juli 2018 over het rapport dat in februari is opgesteld.  
 
Tot op heden heeft D66 niet vernomen welke acties het college van plan is te nemen op 
grond van het rapport. 
 
Wel heeft D66 vernomen dat er al eerder rapporten zijn opgesteld naar aanleiding van 
onderzoeken naar een rondweg rond Blokzijl. 
 
De stilte rondom de rondweg roept bij D66 de volgende vragen op: 
 

1. Wat zijn de acties die het college heeft genomen en/of gaat nemen op grond van 

voornoemd rapport? 

2. Zijn de inwoners, en dan met name de inwoners van Blokzijl, op de hoogte gesteld 

van de voornemens van het college? 

3. Zo ja hoe? 

4. Zo nee, waarom niet? 

5. Krijgt de inwoner een duidelijk ‘ja er komt een rondweg rond Blokzijl’ of een ‘nee, er 

komt geen rondweg rond Blokzijl’? 

6. Zo nee, waarom niet? 

7. Waarom is er een rapport opgesteld als er al eerder rapporten zijn opgesteld? 

8. Hoeveel rapporten liggen er in de laden van de bureaus in het gemeentehuis waar 

niets mee is gedaan en waarbij de inwoner niet is geïnformeerd over het al dan niet 

acteren door het college? 

9. Kan het zijn volgens uw college dat de inwoner nog steeds zit te wachten op 

berichten over het al dan niet acteren door het college? 

10. Hoe vaak geeft het college gemiddeld per jaar opdracht tot het uitvoeren van 

onderzoeken die leiden tot rapporten? 

11. Hoeveel kosten de opgestelde rapporten gemiddeld per jaar? 

12. Hoeveel rapporten is dit college van plan te laten opstellen? 

 
Met vriendelijke groeten, 
 
Emmy Elgersma 
Fractie D66 


